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Media uppmärksammar allt oftare faran av elbrist och otillräcklig eleffekt, något som 
bara kommer att bli värre i framtiden då omställningen till användandet av el, som ett 
hållbarare alternativ, kommer att öka efterfrågan. Detta kräver att vi agerar nu för en 
hållbar och ansvarsfull energiförsörjning till stadens medborgare och verksamheter. 
Vänsterpartiet inkommer därför med detta nämndsintiativ till Miljönämnden gällande 
stadens energiförsörjning.

Vi anser att staden måste ta ett större ansvar inom energiförsörjningen då rådande 
situation är ohållbar. Nuvarande aktörer är oförmögna att säkra stadens behov av 
både eleffekten och mängden el och utstrålar allt utom stabilitet och trygghet. Staden 
och dess politiker behöver därför agera proaktivt och omgående.

Vänsterpartiet vill genom detta nämndsinitiativ påskynda arbetet med att hitta lös- 
ningar som kan garantera stabilitet och kontinuitet i energiförsörjning för hela Malmö. 
Vi anser att ett steg i denna riktning vore att:

- Miljöförvaltningen får som uppdrag att verka för att en nämndsöverskridande par- 
lamentarisk energikommission snarast tillsätts i syfte att arbeta fram förslag som 
tryggar elförsörjningen, grundade på ansvar och stabilitet för Malmös energianvända-
re.

Malmö 2019-09-20 

För Vänsterpartiet 
Tobias Petersson

Med instämmande av
Gunilla Ryd


